

PRODUCT DESCRIPTION

- 1. Fine grain sapphire disc
- 2. Cylindrical file
- 3. Felt cone
- 4. Flame-shaped file
- A. On/Off button – Speeds 1 and 2
- B. Housing for the product and its accessories
- C. Storage pouch
- D. Accessories

SAFETY INSTRUCTIONS

• For your safety, this appliance complies with the applicable standards and regulations (Low Voltage Directive, Electromagnetic Compatibility, Environmental...).

• The installation of the appliance and its use must however comply with the standards in force in your country.

• This appliance is not intended for use by persons (including children) with reduced physical, sensory or mental capabilities, or lack of experience and knowledge, unless they have been given supervision or instruction concerning use of the appliance by a person responsible for their safety. Children should be supervised to ensure that they do not play with the appliance.

This appliance can be used by children aged from 8 years and above and persons with reduced physical, sensory or mental capabilities or lack of experience and knowledge if they have been given supervision or instruction concerning use of the appliance in a safe way and understand the hazards involved. Children shall not play with the appliance. Cleaning and user maintenance shall not be made by children without supervision.

• CAUTION: Do not immerse or put under running water, even for cleaning purposes.

• Never use your device with wet hands or in the vicinity of water contained in bathtubs, sinks, showers or other receptacles.

• Do not expose the product to direct sunlight for extended periods of time.

• Never use the device if it is not working properly or has been dropped (concealed damage may be dangerous).

• While the device is on, do not let it come into contact with clothing or other objects in order to prevent all risk of injuries or jamming.

• To protect your eyes from possible flying objects, we recommend using the device away from the face or even wearing safety goggles.

• When connecting accessories, make certain they connect properly in their intended positions for ideal installation.

• Only use the accessories supplied with the device. It is prohibited to use the device in a manner other than the one for which it is intended.

The recommendations for use are provided for information purposes; Tefal cannot be held liable for results that are not in line with the user's desires.

If the device does not function properly, please refer to the 'Troubleshooting' section or contact our customer service department or your vendor.

• Stop using your appliance and contact an Authorised Service Centre if:

- your appliance has fallen.
- it does not work correctly.
- Do not clean with abrasive or corrosive products.
- Do not use at temperatures below 0°C and above 35°C.
- Do not attempt to recharge non-rechargeable batteries.
- Do not mix new and used batteries or different types of batteries.
- Ensure that the polarity is correct when inserting the batteries.
- Empty batteries must be removed from the device and disposed of in a safe manner.
- Remove batteries from a device if it is not intended to be used for a long period.
- Do not short-circuit the power supply terminal.

GUARANTEE

Your appliance is designed for use in the home only. It should not be used for professional purposes. The guarantee becomes null and void in the case of improper usage.

IMPORTANT INSTRUCTIONS

• Do not use the device in areas with swelling, burns, inflammation, rashes, injuries or weak skin.

• Using the device should be a pleasant experience. If you experience pain, it is best to stop using the device and consult your doctor.

• If you suffer from diabetes or any other disorder, consult your doctor before using the device.

• If you suffer from mycoses, be sure to wash the accessories thoroughly (or even disinfect them) after each use to avoid infecting other users of the device.

USE

• Power supply: 2 AA LR 06 alkaline batteries.

• This device is exclusively intended for the hands (manicure) and feet (pedicure). Select the desired accessory and slide it into the device, pushing forcefully. Push until you feel resistance. (fig.1)

• Please Note! Always make sure the device is off when inserting and removing accessories.

• To turn on the device, flip the switch to position 1 or 2:

- Position 1: Low speed. Particularly recommended for treatment of delicate areas.
- Position 2: Normal speed.

• We recommend starting at speed 1, then switching to speed 2 as needed.

• All of the accessories are made of high-quality stainless steel, which guarantees a very long service life.

• We recommend:

- Using the accessories on completely dry skin and nails for better results.
- Not removing the entire callous, in order to preserve the skin's natural protection.

• During use, be sure not to prevent the accessories from rotating for an extended period of time or the device may overheat.

GUIDE FOR USING THE ACCESSORIES**1 - Fine grain sapphire disc**

• To shorten the fingernails and give them the perfect shape.

• Move the disc along the nail, only filing in one direction. (fig. 3/4)

2 - Sapphire cone with spiral relief

• For gentle removal of calluses.

• Move the cone all over the surface to be treated and repeat the procedure after a few days until the callus has been completely removed. (fig. 5)

3 - Felt cone

• To smooth out nail edges, polish the surface and make it shine by eliminating imperfections.

• Move the cone all over the surface of the nail. (fig. 6)

4 - Flame-shaped file

- Low speed recommended.

• For removal of unsightly dead skins covering or surrounding the nail, move the accessory along the contour of the nail.

• To prevent ingrown nails: gently pull the ingrown nail out and insert the dressing at the location being treated in order to raise the ingrown part. (fig. 7)

MAINTENANCE

• Never immerse your device in water.

• Your device requires very little maintenance. You can clean it using a dry or slightly damp cloth. Never use solvents or similar products.

• We recommend cleaning the accessories after each use:

- Stainless steel accessories (excluding the felt cone): use a small brush and soapy water to remove any deposits. In addition to this, be sure to regularly let the accessory soak in alcohol (70% or 90% ABV) for 5 to 10 minutes.

• Be sure to dry the device and its accessories before storing them.

ENVIRONMENT PROTECTION FIRST!

① Your appliance contains valuable materials which can be recovered or recycled.

Leave it at a local civic waste collection point.

TROUBLESHOOTING**"MY ACCESSORY NO LONGER REMAINS CONNECTED"**

• Do not use the device.

• Please contact a customer service station.

"THE ACCESSORY DOES NOT CONNECT"

• Make certain that there is nothing blocking the opening and try connecting the accessory again.

• Slide the desired accessory into the device, pushing forcefully. Push until you feel resistance.

These instructions are also available on our website www.tefal.com

DESCRIPTION de votre appareil

- 1. Disque grain fin
- 2. Fraise cylindrique
- 3. Cône feutre
- 4. Fraise flamme
- A. Bouton Marche/Arrêt – Vitesses 1 et 2
- B. Logement du produit et de ses accessoires
- C. Pochette de rangement
- D. Accessoires

CONSEILS DE SÉCURITÉ

• Pour votre sécurité, cet appareil est conforme aux normes et réglementations applicables (Directives Basses Tension, Compatibilité Electromagnétique, Environnement...).

• L'installation de l'appareil et son utilisation doit toutefois être conforme aux normes en vigueur dans votre pays.

• Cet appareil n'est pas prévu pour être utilisé par des personnes (y compris les enfants) dont les capacités physiques, sensorielles ou mentales sont réduites, ou des personnes dénuées d'expérience ou de connaissance, sauf si elles ont pu bénéficier, par l'intermédiaire d'une personne responsable de leur sécurité, d'une surveillance ou d'instructions préalables concernant l'utilisation de l'appareil. Il convient de surveiller les enfants pour s'assurer qu'ils ne jouent avec l'appareil.

• **Cet appareil peut être utilisé par des enfants âgés de 8 ans et plus et par des personnes ayant des capacités physiques, sensorielles ou mentales réduites ou un manque d'expérience et de connaissances, s'ils ont reçu un encadrement ou des instructions concernant l'utilisation de l'appareil en toute sécurité et comprennent les risques encourus. Les enfants ne doivent pas jouer avec l'appareil. Les enfants ne doivent ni nettoyer l'appareil ni s'occuper de son entretien sans surveillance.**

• **MISE EN GARDE :** Ne pas immerger ni passer sous l'eau, même pour le nettoyage.

• Utilisez jamais votre appareil avec les mains mouillées ou à proximité de l'eau contenue dans des baignoires, lavabos, douches ou autres récipients.

• Ne pas exposer longuement l'appareil aux effets directs des rayons solaires.

• Ne jamais utiliser l'appareil en cas d'anomalies de fonctionnement, ni après une chute (des dommages non visibles peuvent être préjudiciables à votre sécurité).

• Lorsque l'appareil est en marche, il ne doit pas rentrer en contact avec les vêtements ou autre objet, afin d'éviter tout risque de blessure ou de blocage.

• Pour protéger vos yeux de projections éventuelles, nous vous recommandons de ne pas utiliser l'appareil trop près du visage, voire d'utiliser des lunettes de protection.

• Lors du montage des accessoires, veillez à bien les encoller dans leur logement pour une parfaite fixation.

• N'utilisez que les accessoires fournis avec l'appareil. Toute utilisation autre que celle préconisée dans la notice est interdite.

• Les conseils d'utilisation sont donnés à titre indicatif et n'engagent pas la responsabilité de Tefal en cas de résultat non conforme aux souhaits de l'utilisateur.

• Pour tout défaut de fonctionnement, reportez-vous au paragraphe « en cas de problème » ou contactez notre service consommateur ou votre revendeur.

• N'utilisez pas votre appareil et contactez un Centre Service Agréé si :

- votre appareil est tombé;
- il ne fonctionne pas normalement.
- Ne pas nettoyer avec des produits abrasifs ou corrosifs.
- Ne pas utiliser par température inférieure à 0 °C et supérieure à 35 °C.
- Les piles non rechargeables ne doivent pas être rechargeées.
- Les différents types de piles ou piles neuves et usagées ne doivent pas être mélangées.
- Les piles doivent être insérées selon la polarité correcte.
- Les piles déchargées doivent être retirées de l'appareil et éliminées de façon sûre.
- Si l'appareil doit être entreposé sans être utilisé pendant une longue période, il convient de retirer les piles.
- Les bornes d'alimentation ne doivent pas être court-circuitées.

GARANTIE

Votre appareil est destiné à un usage domestique seulement. Il ne peut être utilisé à des fins professionnelles. La garantie devient nulle et invalide en cas d'utilisation incorrecte.

RECOMMANDATIONS IMPORTANTES

• Ne pas utiliser l'appareil sur les zones présentant un gonflement, une brûlure, une inflammation, des éruptions cutanées, une blessure ou sur une peau fragilisée.

• L'utilisation doit être agréable. Si vous ressentez des douleurs, il convient d'interrrompre et de prendre conseil auprès de votre médecin.

• Si vous souffrez de diabète ou de toute autre maladie, demandez conseil à votre médecin avant d'utiliser l'appareil.

• Si vous souffrez de mycoses, veillez à bien nettoyer les accessoires (voire les désinfecter) après chaque utilisation afin de ne pas contaminer d'autres utilisateurs de l'appareil.

UTILISATION

• Alimentation : 2 Piles alcalines AA LR 06.

• Cet appareil est prévu uniquement pour les soins des mains (manucure) et des pieds (pedicure).

• Sélectionnez l'accessoire voulu et enfiler le sur l'axe de l'appareil en exerçant une forte pression. Poussez jusqu'à ressentir une résistance. (fig.1)

• Pour retirer l'accessoire, tirez fermement dessus. (fig.2)

• **Attention !** Veillez à toujours éteindre l'appareil lors du montage et du démontage des accessoires.

• Pour mettre l'appareil en marche, placez l'interrupteur sur la position 1 ou la position 2 :

- **Position 1 :** Vitesse lente. Spécialement recommandée pour le traitement des zones délicates.
- **Position 2 :** Vitesse normale.

• Nous vous recommandons de commencer par la vitesse 1 puis de passer à la vitesse 2 selon vos besoins.

• Tous les accessoires sont en acier inoxydable de haute qualité, ce qui garantit une durée de vie extrême.

• Nous vous recommandons :

- d'utiliser les accessoires sur une peau et des ongles bien secs pour une meilleure efficacité;
- de ne pas enlever la totalité de la corne afin de préserver la protection naturelle de la peau.

• Pendant l'utilisation, veillez à ne pas bloquer la rotation des accessoires durablement afin d'éviter une surchauffe de l'appareil.

• Pour mettre l'appareil en marche, placez l'interrupteur sur la position 1 ou la position 2 :

- **Position 1 :** Vitesse lente. Spécialement recommandée pour le traitement des zones délicates.
- **Position 2 :** Vitesse normale.

• Evidemment, il faut empêcher l'appareil de se déplacer lorsque vous l'utilisez.

• Si vous utilisez l'appareil pour la première fois, il est recommandé de faire quelques essais, jusqu'à disparition complète. (fig. 5)

• **Attention !** Veillez à toujours éteindre l'appareil lors du montage et du démontage des accessoires.

• Pour mettre l'appareil en marche, placez l'interrupteur sur la position 1 ou la position 2 :

- **Position 1 :** Vitesse lente. Spécialement recommandée pour le traitement des zones délicates.
- **Position 2 :** Vitesse normale.

• Evidemment, il faut empêcher l'appareil de se déplacer lorsque vous l'utilisez.

• Si vous utilisez l'appareil pour la première fois, il est recommandé de faire quelques essais, jusqu'à disparition complète. (fig. 5)

• **Attention !** Veillez à toujours éteindre l'appareil lors du montage et du démontage des accessoires.

• Pour mettre l'appareil en marche, placez l'interrupteur sur la position 1 ou la position 2 :

- **Position 1 :** Vitesse lente. Spécialement recommandée pour le traitement des zones délicates.
- **Position 2 :** Vitesse normale.

• Evidemment, il faut empêcher l'appareil de se déplacer lorsque vous l'utilisez.

• Si vous utilisez l'appareil pour la première fois, il est recommandé de faire quelques essais, jusqu'à disparition complète. (fig. 5)

• **Attention !** Veillez à toujours éteindre l'appareil lors du montage et du démontage des accessoires.

• Pour mettre l'appareil en marche, placez l'interrupteur sur la position 1 ou la position 2 :

- **Position 1 :** Vitesse lente. Spécialement recommandée pour le traitement des zones délicates.
- **Position 2 :** Vitesse normale.

• Evidemment, il faut empêcher l'appareil de se déplacer lorsque vous l'utilisez.

• Si vous utilisez l'appareil pour la première fois, il est recommandé de faire quelques essais, jusqu'à disparition complète. (fig. 5)

• **Attention !** Veillez à toujours éteindre l'appareil lors du montage et du démontage des accessoires.

• Pour mettre l'appareil en marche, placez l'interrupteur sur la position 1 ou la position 2 :

- **Position 1 :** Vitesse lente. Spécialement recommandée pour le traitement des zones délicates.
- **Position 2 :** Vitesse normale.

• Evidemment, il faut empêcher l'appareil de se déplacer lorsque vous l'utilisez.

• Si vous utilisez l'appareil pour la première fois, il est recommandé de faire quelques essais, jusqu'à disparition complète. (fig. 5)

• **Attention !** Veillez à toujours éteindre l'appareil lors du montage et du démontage des accessoires.

• Pour mettre l'appareil en marche, placez l'interrupteur sur la position 1 ou la position 2 :

- **Position 1 :** Vitesse lente. Spécialement recommandée pour le traitement des zones délicates.
- **Position 2 :** Vitesse normale.

• Evidemment, il faut empêcher l'appareil de se déplacer lorsque vous l'utilisez.

• Si vous utilisez l'appareil pour la première fois, il est recommandé de faire quelques essais, jusqu'à disparition complète. (fig. 5)

• **Attention !** Veillez à toujours éteindre l'appareil lors du montage et du démontage des accessoires.

• Pour mettre l'appareil en marche, placez l'interrupteur sur la position 1 ou la position 2 :

- **Position 1 :** Vitesse lente. Spécialement recommandée pour le traitement des zones délicates.
- **Position 2 :** Vitesse normale.

• Evidemment, il faut empêcher l'appareil de se déplacer lorsque vous l'utilisez.

• Si vous utilisez l'appareil pour la première fois, il est

